

THE SHERLOCK HOLMES PUNKROCK CONNECTION

The Band

Fernando Holmes
José Holmes

Stand-up-Drums/Cowbell/Vocals
Guitars/Bass/Tambourine/Vocals

Style
Show

Punkrock >> Raw like sushi!
50 minutes

Contact

Sascha Wiswedel
+49 160 90 22 24 72
booking@tshpc.de
<https://www.tshpc.de>

Videos
Images
Facebook

<https://www.tshpc.de/#videos>
<https://www.tshpc.de/#images>
<https://www.facebook.com/TSHPC>

What we need

- PA & Lights
- 1x Mic @ Drums
- 2x Mic @ Guitars
- 3x Monitor speaker (1@ Drums, 2@ Front)

What we'd prefer to
find being available

- 1 x Guitar Amp or 4x12 cabinet
- 1 x Bass Amp or 4x12 cabinet
- 1 x Drum set
 - 1 x Bass Drum
 - 1 x Tom-Tom
 - 1 x Floor-Tom

What we bring

- Snare, Bass pedal
- Cymbals
- Guitar Amp Head
- Bass Amp Head
- Guitars, Bass
- Gaffa



Guitars



Bass



THE SHERLOCK HOLMES PUNKROCK CONNECTION

Drum Rider



Required

Bass Drum
Tom-Tom
Floor Tom
Microphone

Provided by TSHPC

Snare
Bass pedal
2x Crash
2x China
1x Hi-Hat (X-Hat)
Cowbell
Stick holder

Total: 5 stands

Attention: Drummer will be standing!

THE SHERLOCK HOLMES PUNKROCK CONNECTION

Presstext (German)

98 Prozent der Deutschen kennen die Vollblutmusiker Fernando und José Holmes. Titel wie „Cosh for the Cops“, „Dead Bones“, oder „Hydrate Level 4“ sind inzwischen Kult! Das beliebteste Berliner Punkrock-Duo befindet sich bereits im 13. Bühnenjubiläum.

The Sherlock Holmes Punkrock Connection sind im wahrsten Wortsinn zwei Pfundskerle. Die beiden überzeugen mit markanter Stimme und vor allem viel Herz. In den vergangenen Jahren haben The Sherlock Holmes Punkrock Connection so ziemlich alles gemacht und geschafft, was man sich als Punker nur wünschen kann.

Die beiden stattlichen, genussfreudigen Barden planen zudem, auch ein eigenes Kochbuch zu veröffentlichen. The Sherlock Holmes Punkrock Connection tragen auch nach über einem Dutzend Jahren „Glam Spam“ noch immer ihr Herz auf der Zunge und Lebensfreude im Herzen.

Press kit (English)

98 percent of the Germans know the thoroughbred musicians Fernando and José Holmes. Melodies like "Cosh for the Cops", "Dead Bones", or "Hydrate Level 4" are now cult! The most popular Berlin punk rock duo is already in its 13th stage anniversary. The Sherlock Holmes Punkrock Connection are literally two pound guys. The two convince with a distinctive voice and above all a lot of heart. In the past years The Sherlock Holmes Punkrock Connection have done pretty much everything a punk could wish for.

The two handsome, enjoyable bards also plan to publish their own cookbook.

The Sherlock Holmes Punkrock Connection still carry their hearts on their tongues and joie de vivre in their arms even after more than a dozen years of "Glam Spam".